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Geacht college. 

Zowel in de adviesnota als in de Rin mbt het bestemmingsplan binderseind 50 wordt met 
geen enkel woord gesproken over hoe uitvoering gegeven wordt aan de groen norm bij dit 
bestemmingsplan.

Uitvoering geven aan de groen norm is een wezenlijk onderwerp bij dit bestemmingsplan. 
Het college accepteert in dit voorstel dat de groennorm voor een deel uitgevoerd wordt door 
in de kasteeltuin een stuk openbaar groen te realiseren. De onderliggende waarde voor dit 
besluit ligt rond de 215K euro. 

Nergens lezen wij in de adviesnota een overweging dat de compensatie van de groennorm 
niet met een storting in het groenfonds wordt gecompenseerd, maar met een stukje 
openbaar groen in de kasteeltuin. Een keuze dat niet aansluit op uitvoering geven van onze 
groen norm.

Een adviesnota dient de raad te helpen bij beeldvorming en besluitvorming. 

- Waarom wordt de wijze waarop uitvoering geven wordt aan de groen norm op geen 
enkele wijze benoemd in de RIN en de advies nota? De keuze die het college maakt 
vertegenwoordigt een voordeel voor de ontwikkelaar van bijna 215K euro.

Hoe is deze adviesnota en Rin tot stand gekomen. Politiek op Inhoud wil een beeld vormen 
van het voorbereidende proces dat is doorlopen bij beide stukken.

- Is bij het opstellen van de RIn / adviesnota wel het onderwerp uitvoering geven groen 
norm ingebracht als onderwerp? Zo nee, waarom niet, wat waren hiervoor de 
afwegingen? 

- Politiek op Inhoud wenst alle stukken en communicatie die relevant zijn voor het 
opstellen van de Rin en de adviesnota te ontvangen.
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